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Idrottsnämnden Utdrag ur protokoll fört vid 
sammanträde 2023-05-23, § 4  

  
  

   

 

 Tid Tisdagen den 23 maj kl. 17:30 – 17:52 

 Plats Hantverkargatan 3D, Kristallen 

 Justering 
 
 
 

Måndagen den 29 maj 2023  

  

  

Närvarande  

 

 Beslutande ledamöter: 

Maria-Elsa Salvo (S), ordförande 

Mikael Peterson (C), vice ordförande 

 

 Petra Larsson (S) 

Hassan Jama (V)  

Ann Karlsson (V) 

Marie-Helena Fjällås (MP)  

Anna Cederschiöld Stuart (M) 

Mikael Sundin (M) 

Leif Söderström (SD) 

Hanna Wistrand (L)  

 

Tjänstgörande ersättare 

Anders Öhrling (S) för Stian Armstad (S) 

 

Ersättare:  

Lotten Hammar (S) 

Onur Esinsel (S) 

Niki Konomi (S) 

Lisa Söderblom Arce (V) 

Lisa Carlbom (MP) 

Christoffer Hökmark (M) 

Roine Löfgren (SD) 

Christoffer Heimbrand (L) 

Hamid Ershad Sarabi (C) 

 
 

Tjänstepersoner: 
 

 

Borgarrådssekreterare Sixten Svanberg (S), politisk sekreterare 

Anna Falk (C), förvaltningschef Marina Högland, Ellinor Barosen 

Nilsson, Carina Braun, Susanne Olsson, Niklas Pettersson, 

personalföreträdare för Kommunal Linda Runcrantz, Mimmi 

Wingren, nämndsekreterare Marie Norrberg. 
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§ 4 
Tertialrapport 1 2023 för idrottsnämnden 
Dnr 1.2.2/2023/1163 
 
Beslut 
Idrottsnämnden beslutar enligt idrottsförvaltningens förslag: 
 

1. Prognosen godkänns och överlämnas till 
kommunstyrelsen 
 

2. Årsmålet för indikatorn Antal tillhandahållna platser för 
feriejobb höjs från 165 till 180 

 
3. Nämnden begär budgetjustering om 0,1 mnkr inom 

driftbudgeten för projektet Julgrans-risvasar i Stockholms 
vatten från avsatt budget för lokalt åtgärdsprogram för 
vattenförekomster 

 
Handlingar i ärendet 
Idrottsförvaltningens tjänsteutlåtande från den 10 maj 2023. 
 
Nämndens behandling av ärendet 
 
Framlagda förslag till beslut 
Nämnden föreslår (se beslutet).  

 
Beslutsgång 
Ordföranden Maria-Elsa Salvo (S) finner att nämnden beslutar 
enligt förvaltningens förslag. 
 
Särskilt uttalande 
Anna Cederschiöld Stuart m.fl. (M) lämnar särskilt uttalande 
enligt följande: 
 
Moderaterna bejakar Stockholms styrkor och särart, och tror 
passionerat på stockholmarnas potential och möjligheter inför 
framtiden. Vår vision för Stockholm är en modern, öppen, trygg, 
hållbar, tillåtande och framtidsinriktad stad där det finns en 
mångfald av människor, företag och företagare. I vårt Stockholm 
bemöts utmaningar genom samarbeten mellan staden, 
företagen, akademin och det civila samhället. Hit ska forskare, 
turister, investerare och studenter från hela världen söka sig. 
Stockholm ska vara en stad för alla – barn och unga, vuxna och 
äldre, inflyttade och de som bott här hela livet, företagare och 
anställda. Här ska det vara enkelt att leva och utvecklas, oavsett 
livssituation och tid i livet. Stockholm ska fortsätta utvecklas i takt 
med vad stockholmarna önskar, behöver och drömmer om. 
 
Tertialrapport 1 för idrottsnämnden utgår av naturliga skäl från 
den styrande majoritetens budget för Stockholms stad 2023 och 
redovisar resultatet för årets fyra första månader. Eftersom 
Moderaterna i vår budgetreservation i kommunfullmäktige 
förordade andra inriktningsmål än majoriteten beslutat om ser vi 
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också ett antal avvikelser i nämndens mål, satsningar och 
prioriteringar utifrån detta perspektiv.  
 
Vi kan konstatera att staden fortsatt står inför svåra ekonomiska 
tider. Ansvarsfulla politiker hade tidigt tagit höjd för denna 
utveckling och prioriterat kommunens kärnverksamheter. 
Erfarenheterna från den tidigare socialdemokratiskt ledda 
majoriteten var att man förde en politik som lät ekonomin 
urholkas när allt skulle byggas, ägas och drivas i egen regi, och 
vi ser nu igen en politisk inriktning som leder till samma sak.  
 
Grunden för stockholmarnas gemensamma välfärd måste alltid 
vara att säkra stadens finanser och bygga upp stadens 
finansiella tillgångar. Under år 2022 minskade 
kommunkoncernens externa bruttoskuld med 2,5 procent. Det 
var första gången sedan år 2010 som skulden minskade på 
årsbasis. Detta kunde åstadkommas genom en aktiv förvaltning 
av stadens fastighetsbestånd och strategiska avyttringar av 
tillgångar som inte utgör stadens kärnverksamhet. En återgång 
till en ekonomisk politik som ökar skuldutvecklingen kan komma 
att medföra en försämrad kreditvärdighet. Det, tillsammans med 
en normalisering av ränteläget, riskerar att öka 
kapitalkostnaderna på ett sätt som på sikt kommer att tränga 
undan driftmedel. 
 
Tillsammans med externa aktörer kan staden öka de totala 
investeringarna i idrottsanläggningar och få fram fler 
anläggningar snabbare. Detta samtidigt som staden minskar sin 
finansiella risk och högre investeringskostnader, som även 
medför ökade räntekostnader. Hur investeringarna finansieras 
får givetvis effekt på stadens ekonomi då utfallet för finansiella 
mål påverkas. Vi beklagar därför att de pilotprojekt som 
initierades under förra mandatperioden nu avbryts av 
vänsterstyret. Det gör att den samlade investeringstakten i 
idrottsanläggningar blir lägre än om privata aktörer tillåts vara 
med. I slutändan är det stockholmarna och idrottsföreningarna 
som drabbas. 
 
 
 
 
Vid protokollet 
 
Marie Norrberg 
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